



FMK Styrelsemöte

Datum: 2020-06-04, kl 18.00 i klubblokalen & telefon

Närvarande:

Stefan Bergman
Mikael Johansson
Bengt Karlsson
Mattias Holm
Rolf Ekman
Ann Liljeqvist Svensson
Johan Pettersson
Stefan Palmer

Ej närvarande:

Börje Boström
Emelie Boström

Att notera: FMK följer Folkhälsomyndighetens riktlinjer vad gäller alla arrangerade aktiviteter.

1. Ordförande öppnade mötet - det första styrelsemötet i vår nya klubblokal. Miken hade dukat med kaffe och hembakad rulltårta som mottogs med förtjusning av alla, speciellt Stefan P.
2. Fastställande av dagordning
3. Val av justeringsmän
 - Mattias Holm
 - Miken Johansson
4. Genomgående av föregående protokoll/Avslutade och pågående aktiviteter
Uppdaterande av stadgarna / Vi ska göra en uppdatering av stadgarna under året. Arbetet kommer att starta så snart riskerna kring COVID-19 avtar. Hans Avelin kommer att bistå klubben i detta jobb. Ansv Ann & Bengt.
Svenska Rallycupen 2021 / FMK har ansökt att få delta i Cupen med JubileumsKröken den 21 augusti 2021. Planering pågår för fullt med hur bansträckningen ska se ut. Behovet av funktionärer blir stort så vi kommer att behöva ha hjälp av våra medlemmar och andra klubbar. Kommer sista sträckan att hålla?
Vi planerar att köra ett KM i höst, 4e oktober. Då passar vi oxå på att testa den nya tidtagningsmetoden. Stefan Bergman har kontakt med Lars Gren ang detta. En kul dag på klubben och möjligheter att träna som funktionär.
5. **E-sport / Johan Pettersson fortsätter arbetet med att ta fram ett underlag för beslut för att köpa in e-rigggar. Vi återremitterar ärendet till EKS för komplettering. Johan kontaktar Kolsva för att lyssna hur de sköter sin e-rigggar.**
Teststräcka / Vi har fått tillstånd från SDF på två olika sträckor för träning, (dock bara 1 dag). Första förslaget är att göra ett medlemsarrangemang helgen efter midsommar, lördag den 27

juni. Max deltagare är 50 personer. Ingen publik (Covid-19) Träningsavgift kommer att tas ut per ekipage.

6. Ekonomirapport
 - Vi gick igenom de olika posterna under maj. Ekonomin ser fortsatt bra ut.
7. Nya medlemmar/Medlemsregistret
Ny medlem som inte kan få ut sin licens, den är spärrad. Emelie tittar på detta.
8. Utbildningar på gång
Stefan Lundqvist utbildade Miken, Ann och Janne Ljungberg i Lots en kväll på klubben. Till hösten kommer en distriktsutbildning som vi ska se till att delta i. Vi vill även hålla en funktionärskurs B på klubben. Fortsättning följer.
9. FMK hemsida
Vi ser att intresset & aktiviteterna på hemsidan ökar vilket är mycket positivt.
10. Miljö
Vi kommer att göra en miljöcertifiering för den nya klubblokalen.
11. Aktiviteter /Se punkt 4 samt nedan.
12. Bilsektionen/Rapport
Miken uppdaterar hemsidan med kommande aktiviteter.
13. Ungdomsverksamhet/E-sport. Johan Pettersson valdes till ansvarig för klubbens E-sportverksamhet.
14. Övriga frågor
 - Bilder på vår hemsida /** Vi låter de gamla bilderna ligga kvar på hemsidan och sen jobbar vi för att nya bilder ska komma in.
 - Utskick till tidigare medlemmar om 75 års jubileum samt byte av klubblokal /** Vi kör ut informationen via media. Fortsättning följer.
 - KM i höst 4 okt –** Vilka i klubben har licens för att vara tävlingsledare? Bengt kollar med två namn.
 - Alkoholpolicy för FMK /** FMK arbetar under Idrottsförbundets drogpolicy. Finns under Fagersta MKs medlemsdokument.
 - GDPR /** I Idrott-on-line/Riksidrottsförbundet finns det integrerat i och med att man registrerar sig som medlem. Regelverket finns under Fagersta MKs medlemsdokument.
 - Rapport från extra Distriktsmöte /**Bengt rapporterade från mötet. Våldigt stor oreda i hur ansvarsfrågan kommer att sluta för Förbundet samt vilka nya delegater som kommer in i styrelsen.
 - Flyttgång till nya klubblokalen /** Tisdag och onsdag 9&10 juni. Samling kl 18.00 vid Folkets Hus. Miken lägger ut på hemsidan – alla medlemmar hjärtligt välkomna.
 - FMKs släpkärra /** Besiktad och klar.
 - Inför Årsmötet 2020 /** Vi gick igenom styrelsens sammansättning och vilka positioner som är valbara till nästa årsmöte. Årsmötet är bestämt till den 15 nov, kl 15.00
 - Frekvens på våra styrelsemöten /** Vi kör styrelsemöte var tredje vecka för att korta ned mötena. De tenderar att bli längre än 2 tim och vi sätter maxtid 2 tim på mötena. Vi startar med ökad frekvens efter sommaren.
 - Nytt projekt på klubben/EPA-träff** på klubben med polisen och kommunen, måndagen den 8 juni. Från klubben deltar Bengt, Ann & Miken.
 - Inga ärenden från medlemmar har inkommit –** möjlighet finns att lägga förslag på hemsidan till styrelsemötena.
 - Ny ljus-skylt på klubblokalen/** Vi skaffar en skylt som ska sitta på väggen ut mot rv66.
 - Ommålning av röd vägg i nya klubblokalen /**Ska bli blå, Börje? skaffar färg & två rollar, maskeringstejp etc. Mattias & Stefan målar på torsdag 11 juni.
 - Kepsförsäljningen –** hur går den? Kommer igång i och med vår nya klubblokal.
 - Ny logga till vårt jubileum –** Bengt visade förslag på layouten. Godkändes, 2 olika, in- och utvändiga. 100 st av varje, 10,- styck betalning via swish.

15. Nästa möte blir den 25 juni kl 18.00 i nya klubblokalen. Om det är blir för tigt med aktiviteten på fre-lör så skjuter vi på mötet till nytt datum.
16. Mötet avslutas och kommentarerna var att det är många ärenden att gå igenom vid varje möte och maxtiden för ett möte är bestämd till ca 2 tim. Styrelsen tycker ändå att vi nu börjar få struktur, ordning & rutiner att fungera så mötena blir mer och mer effektiva.

Vid protokollet



Ann Liljeqvist Svensson

Justeras



Mattias Holm

Miken Johansson